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NOTA DE PREMSA 
 
      A L’ATENCIÓ DE: RESPONSABLE DE REDACCIÓ – REDACTOR/A 
      ASSUMPTE: CONSELL EXECUTIU DE LA FELIB A 
FORMENTERA 
 
Data: 5 de juliol de 2008 

 
LA FELIB CELEBRA LA REUNIÓ DEL SEU CONSELL EXECUTIU A 

FORMENTERA PER PRIMERA VEGADA DINS AQUESTA NOVA LEGISLATURA. 
 

 Els membres de la FELIB varen fixar el 10 d’octubre per a celebrar 
l’Assemblea Extraordinària que aprovarà els seus nous estatus 

 
Ahir 4 de juliol va tenir lloc a la seu del Consell de Formentera la reunió del 

Consell Executiu de la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears, reunió que es 
celebra normalment a la seu de la FELIB a Palma. Aquest Consell Executiu, a més de 
tots els seus representants, va comptar amb la presència del president del Consell de 
Formentera, l’Hble. Sr. Jaume Ferrer, l’Hble. Sra. Susana Gomila, consellera de 
Cooperació Local i Innovació del Consell de Menorca, el senyor Miquel Nadal, director 
general d’Administracions Públiques del Govern de les IB, i representants de la resta 
d’ajuntaments de Eivissa. 
 

Després de llegir i aprovar l’ acta de l’anterior Consell Executiu, el president de la 
FELIB, el Sr. Joan Ferrà, va donar compte a la resta d’assistents de la invitació de la 
fundació CONAMA (Congrés Nacional de Medi Ambient) per a participar en el proper 
congrés que es celebrarà pel mes de desembre a Madrid; la FELIB va decidir crear 
una comitiva per assistir a dit congrés i s’espera poder prendre nota de totes les 
opinions que allà es facin ressò en matèria de Medi Ambient a nivell local i que 
després podran exposar a la resta de membres de la FELIB a través de les reunions 
dels seus òrgans de govern i també a través d’informes i propostes que es faran 
arribar a tots els consistoris.  

 
Una altre punt de l’ordre del dia era establir una data per a celebrar l’Assemblea 

General Extraordinària per a aprovar els estatuts de la FELIB després de que aquests 
fossin modificats (a través de les aportacions dels seus membres) i que el Consell 
Executiu ja n’aprovés la versió definitiva. Ara falta que l’Assemblea General, on es 
reuniran els representants de tots els ajuntaments federats, donin el seu consentiment 
perquè puguin entrar en vigor. La data escollida per a dur a terme l’assemblea és el 
10 d’octubre de 2008. 

 
 
A més, la FELIB també va aprovar la creació d’una Comissió de Noves 

Tecnologies que té per objectiu treballar en la posada en marxa d’un sistema 



informàtic que doni resposta a les disposicions de la Llei 11/2007, de 22 de juny, 
d’accés electrònic dels ciutadans als serveis públics, la qual exigeix que qualsevol 
ciutadà podrà tenir accés, mitjançant sistemes telemàtics, a les administracions 
públiques. Davant l’enorme tasca que això suposa (engegar els mecanismes 
informàtics i el cost econòmic, especialment per als ajuntaments més petits), la FELIB 
crearà aquesta comissió que treballarà de manera conjunta per dissenyar un sistema 
que compleixi amb la nova llei a través d’unes reunions periòdiques per crear els 
processos i formularis que facin falta per dur a terme aquesta feina. D’aquesta 
manera, els ajuntaments no hauran de tirar endavant el mecanisme cada un pel seu 
compte ni hauran d’encarregar a les empreses informàtiques que els faci un disseny 
particular, sinó que es farà un model general que després cada municipi podrà 
adaptar al seu propi ajuntament. En aquesta comissió hi participaran el Consell de 
Mallorca, el Consell de Menorca, ajuntaments de Mallorca i de Menorca, CILMA 
(Consorci d’Informàtica Local de Mallorca), el Govern balear i també es donarà 
l’oportunitat a SILME (Servei d’Informàtica Local de Menorca) d’entrar-hi. A més, 
s’oferirà també aquesta oportunitat als ajuntaments d’Eivissa atès que ells no 
compten amb un consorci d’informàtica local. 

 
Per altra banda, el Consell Executiu va aprovar un calendari d’activitats per a 

celebrar el 2009 el 20è aniversari de la constitució de la FELIB. Així, la secretària 
general, Joana Alomar, i el president, Joan Ferrà, varen presentar una proposta de 
memòria que recollirà la tasca de la FELIB feta durant aquests vint anys. Entre 
d’altres apartats que tindrà dita memòria, hi haurà la composició de tots els 
representants de cada ajuntament (batles i regidors) durant aquest període, així com 
informació sobre el Pla de Formació Contínua, i tots els que han format part dels 
òrgans de govern de la Felib durant aquest anys. 

 
Finalment, el president va informar que alguns ajuntaments de les Illes havien 

donat compte a la FELIB de l’encariment de la factura del llum i que la FEMP 
(Federación Española de Municipios y Provincias) també havia rebut darrerament 
cartes d’alguns consistoris de l’Estat espanyol queixant-se sobre l’augment del cost 
de l’enllumenat públic. L’assessor jurídic va explicar que s’havia derogat la tarifa 
nocturna 20.N que era molt beneficiosa per als ajuntaments, atès que abaratia de 
manera significativa el cost econòmic de l’enllumenat públic i que, d’ençà de la seva 
desaparició, la factura del llum s’havia encarit de manera considerable. Així, es va 
decidir que la FELIB elaboraria un escrit per a demanar la restauració de dita tarifa 
nocturna, i que cada ajuntament el pugui fer arribar a la FEMP i, a més a més, la 
FELIB en subscriuria un altre com a federació de municipis.  

 
En acabar la sessió del Consell Executiu, tots els assistents varen desplaçar-se 

fins al restaurant Es Mirador per dinar i després varen fer un petit tour per l’illa per 
veure els llocs més emblemàtics i conèixer una mica més la història de Formentera de 
la mà de Sònia Cardona, vicepresidenta del Consell de Formentera, que forma part 
del Consell Executiu de la FELIB. 
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